
Protokół Nr 21/20

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 24 listopada 2020 roku. Posiedzenie

rozpoczęto o godzinie 8.00, a zakończono o godzinie 8.50.

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:

1. Żubrowski Jan – Przewodniczący Komisji 

2. Brzezińska Halina Jadwiga – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Szymański Andrzej – Członek Zespołu

Ponadto w posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Duda Andrzej – Burmistrz Miasta 

2. Bajorek Mirosław Józef – Sekretarz Miasta 

3. Siedlecka Katarzyna Dorota – Skarbnik Miasta

4. Jarzyło Andrzej – Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Pan Jan Żubrowski.  

Komisja  jednogłośnie  przyjęła  zaproponowany  porządek  posiedzenia,  który  przedstawia  się

następująco:

1. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2020 rok.

2. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy miasta Kolno 

z  organizacjami  pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok.

3. Wydanie  opinii  do  projektu  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  obszaru  i  granic  aglomeracji

Kolno.

4. Wydanie  opinii  do  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  regulaminu  utrzymania  czystości

i porządku na terenie miasta Kolno.

5. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych

przez  właścicieli  nieruchomości  za  usługi  odbierania  odpadów  komunalnych,  opróżniania

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

6. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Kolno.

7. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2019 rok. 

8. Sprawozdanie  z  działalności  Straży  Miejskiej  w  Kolnie  w  okresie  od  01.07.2020  do  

30.09.2020 r.  

9. Zapytania i wolne wnioski.

10. Zamknięcie posiedzenia.

Streszczenie posiedzenia 
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Ad. 1. 

Pani Katarzyna D. Siedlecka – Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta Kolno na 2020 rok (projekt uchwały w załączeniu).

Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania

Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się) zaopiniowała pozytywnie

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2020 rok.

Ad. 2.

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta przedstawił  projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu

współpracy miasta Kolno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu

przepisów  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  na  2021  rok  (projekt

uchwały w załączniku).  

Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania

Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się) zaopiniowała pozytywnie

projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  miasta  Kolno  z  organizacjami

pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na 2021 rok.

Ad. 3.

Pan Andrzej Duda – Burmistrz  Miasta omówił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru

i granic aglomeracji Kolno (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Przewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W wyniku głosowania Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się)

zaopiniowała pozytywnie projekt  uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i  granic aglomeracji

Kolno.

Ad. 4.

Pan Andrzej  Duda –  Burmistrz  Miasta  omówił projekt  uchwały  w sprawie  zmiany regulaminu

utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Kolno (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Przewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W wyniku głosowania Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się)

zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  regulaminu  utrzymania  czystości

i porządku na terenie miasta Kolno.

Ad. 5. 

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta przedstawił  projekt uchwały uchylająca

uchwałę  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli

nieruchomości  za  usługi  odbierania  odpadów  komunalnych,  opróżniania  zbiorników

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Przewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt

uchwały.  
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W  wyniku  głosowania  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  (3  za,  0  przeciw,  0

wstrzymujących  się)  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  uchylająca

uchwałę  w  sprawie określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli

nieruchomości  za  usługi  odbierania  odpadów  komunalnych,  opróżniania  zbiorników

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Ad. 6.  

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na

Burmistrza Miasta Kolno (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W wyniku głosowania Komisja Rewizyjna  jednogłośnie (3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się)

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta

Kolno.

Ad. 7. 

Pan Mirosław J. Bajorek – Sekretarz Miasta przedstawił informację o złożonych oświadczeniach

majątkowych za 2019 rok (informacja w załączniku). 

Po  analizie  informacji  Przewodniczący  Komisji  stwierdził,  że  Komisja  nie  wnosi  uwag  do

przełożonej informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2019 rok.

Ad. 8. 

Pan Mirosław J. Bajorek – Sekretarz Miasta omówił sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej

w Kolnie w okresie od 01.07.2020 do 30.09.2020 r. (sprawozdanie w załączniku). 

Po  analizie  sprawozdania  Przewodniczący  Komisji  stwierdził,  że  Komisja  nie  wnosi  uwag  do

przełożonego sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Kolnie w okresie od 01.07.2020 do 

30.09.2020 r.  

Ad. 9.   

W tym punkcie głosu nikt nie zabrał.

Ad. 10. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku dziennego i braku chętnych do dyskusji, na tym posiedzenie

Komisji zostało zakończone.

Przewodniczący Komisji podziękował za udział i zamknął posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono.

       

        Przewodniczący Komisji

                Jan Żubrowski 

Protokołowała

Justyna Górska 
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